
 
 

Supply and Installation 2A Main Entrance Glazing 

PW-17-00783419 

Addendum #2 

The purpose of this Addendum No. 2 below hereto is to provide answers to questions raised and to 
confirm certain additions/changes/information all of which form part of the above referenced ITT. 

Q.  Would you approve the product Alumicor for the Curtain Wall? 

R.  As per the Invitation to Tender; “Kawneer Company Canada Ltd – 1600 Curtain Wall System SS 
or equivalent” is the requirement.  CRC are not evaluating and or prequalifying suggested 
“equivalent” products in advance of the tender closing.  “Equivalent” products will be evaluated 
during the review and evaluation of the submitted bids. 

Q.  Would you approve the product ALUMICO as an acceptable equivalent to Kawneer Company 
Canada Ltd – 1600 Curtain Wall System SS? 

R.  CRC are not evaluating and or prequalifying suggested “equivalent” products in advance of the 
tender closing.  “Equivalent” products will be evaluated during the review and evaluation of the 
submitted bids. 

Q.   Who is responsible for supplying the blueskin? 

R.  The winning bidders for the supply and installation of the 2A Main Entrance Glazing Project. 

Q.  What type of fasting detail would be required for the curtain wall? 

R.  The curtainwall is to be clipped at the base sitting on the concrete foundation wall with anchors 
concealed within the aluminum back-section.   The top of the curtain can be clipped to the 
bottom of the steel beam.   It is entirely up to the curtainwall structural engineer to determine 
the location and degree of attachment necessary for the height of the curtainwall to withstand 
wind loads and other imposed structural loads.  We would expect this to be shown on the 
window shop drawings including the method of attachment. 

 

 

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT 

 

  



 
 

Fourniture et pose du vitrage de l’entrée principale de l’immeuble 2A 

PW-17-00783419 

Addenda no 2 

Le présent addenda no 2 a pour but de répondre aux questions soulevées et de confirmer certains 
ajouts/changements/renseignements qui font partie de l’invitation à soumissionner précédemment 
citée.  

Q.  Approuveriez-vous le produit Alumicor pour le mur-rideau? 

R.  Comme il est indiqué dans l’invitation à soumissionner, l’exigence est la suivante : « Kawneer 
Company Canada Ltd – Mur-rideau 1600 SS ou produit équivalent ». Le CRC n’évalue pas ou ne 
présélectionne pas les produits « équivalents » proposés avant la clôture de l’appel d’offres. Les 
produits « équivalents » seront évalués au cours de l’examen et de l’évaluation des soumissions 
présentées. 

Q.  Approuveriez-vous le produit ALUMICO comme équivalent acceptable du Mur-rideau 1600 SS de 
Kawneer Company Canada Ltd? 

R.  Le CRC n’évalue pas ou ne présélectionne pas les produits « équivalents » proposés avant la 
clôture de l’appel d’offres. Les produits « équivalents » seront évalués au cours de l’examen et 
de l’évaluation des soumissions présentées. 

Q.   Qui est responsable de la fourniture des membranes Blueskin? 

R.  Les soumissionnaires retenus pour la fourniture et la pose du vitrage de l’entrée principale de 
l’immeuble 2A. 

Q.  Quelles sont les particularités nécessaires pour la fixation du mur-rideau? 

R.  Le mur-rideau doit être fixé à la base sur le mur de fondation en béton avec des ancrages 
dissimulés dans la paroi arrière en aluminium. Le haut du mur-rideau peut être fixé à la base de 
la poutre d’acier. Il incombe entièrement à l’ingénieur en structures du mur-rideau de 
déterminer l’emplacement et le degré de fixation nécessaire en fonction de la hauteur du mur-
rideau, pour assurer une résistance aux vents et à toute autre charge structurale. Nous nous 
attendons à ce que cela figure sur les dessins d’atelier des fenêtres, y compris la méthode de 
fixation. 

 

 

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS DE L’INVITATION À SOUMISSIONNER CITÉE DEMEURENT 
INCHANGÉES ET EN VIGUEUR. 

 


